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Volkstuinvereniging Linnaeus 

Extra Ledenvergadering  

 

 

 

 

Zondag 31 oktober 2021 

Aanvang 12.00 uur 

 

 

Locatie: het Verenigingsgebouw ‘t Trefpunt,  

Stammerlandweg 25, Amsterdam Z.O. 

 

 

 

Versie definitief  
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Agenda Extra Ledenvergadering 

Aanvang: 12.00 uur  
Geplande eindtijd 13.30 uur 
 

1. Welkom door voorzitter  
2. Goedkeuring notulen 93ste ALV dd. 30 mei 2021 
3. Mededelingen waaronder: 

• Stand van zaken rond windturbines en gemeentelijke besluiten door Tineke de Rijk 
• Procedure vaststellen zorg en probleemtuinen (zie bijlage 1) door Antoinette 

Jaegers, voorzitter Ledenraad 
4. Contributieverhoging: voorstel € 25,-- voor 2022  
5. Bestuursverkiezingen en bekrachtiging nieuwe ledenraadsleden:  
6. Stemming aanpassingen Bouwreglementen versie ’21.  
7. Voorstel pilot gebruik licht mechanisch gereedschap en aggregaten; aanpassing artikel vier 

van het tuinreglement  
8. Procedure rond de renovatie van terras, exterieur, interieur van ‘t Trefpunt. Met 

indicatieve planning en begrotingen. Oproep voor deelname aan werkgroep 
9. Rondvraag en sluiting 

Afsluiting eventueel met buitenborrel (Corona proof) 

 
Vergaderstukken Extra Ledenvergadering 

 
Agendapunt 2. Goedkeuring Notulen 93e ALV dd. 30 mei 2021 
1. Hans Simonis opent de 93e vergadering. 

Beste leden en medetuinders, weer een coronajaar verder waar we toch redelijk door zijn 
gekomen. Een goed jaar alleen moet gezegd worden dat het onderhoud van het terrein op 
sommige punten wat tekort is geschoten. Daar zal nog flink wat werk verzet moeten worden. 
Graag een handje bij! 
Het wordt bijna gewoon maar toch willen we allemaal terug naar vóór corona. 
Wel is er veel gebeurt dit jaar en feliciteer ik hierbij de mensen die de onderhandelingen over de 
uitvoeringsstrategie met de gemeente hebben gevoerd voor het behaalde resultaat. We noemen 
geen namen maar je kan gerust zeggen dat mensen van Linnaeus en Franckendael hier een hele 
grote rol in hebben gespeeld. Toch zullen we de verdere acties van de gemeente goed moeten 
blijven volgen. En ook nog even alle mensen en commissieleden die Linnaeus ook dit jaar weer 
een goed lopende vereniging maken. Bedankt allemaal, namens het bestuur. Laten we hopen op 
een actieve vereniging in de tweede helft van het jaar 2021 en als dat inderdaad mogelijk is door 
het intrekken van de lockdown na corona. 

Hans vraagt een halve minuut stilte voor de mensen die ons ontvallen zijn. 
Wij wensen de naaste familie veel sterkte in deze tijd. 

2. Goedkeuringen en mededelingen: van de notulen  
a.  Goedkeuring van de notulen van de 92e ALV van 11 oktober 2020.  

Deze zijn met 5 onthoudingen en geen tegenstemmen goedgekeurd            
Met dank vooral aan Ankie. 
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b.  Mededelingen, binnengekomen stukken.  

Er is helaas 1 tuin die een royementsaanzegging krijgt. 
       Daar wordt verder niet op ingegaan, maar wel de mededeling hiervan.  
c.  Goedkeuring jaarverslag secretaris  

Is aangenomen met 4 onthoudingen en geen tegenstemmen. 
       Nogmaals dank je wel Ankie voor het werk. 
d.  Financiën, Herman:  

Zoals in zijn blaadje geschreven staat is het allemaal wel goed gegaan en zijn er geen rare 
dingen voorgekomen. Als je naar het resultaat kijkt hebben we bijna € 40.000, =   
overgehouden ten opzichte van het jaar daarvoor. Wat belangrijker is, is dat er bij de 
verzekeringen nog wel eens wat fout gaat. We hebben natuurlijk een opstal- en 
inboedelverzekering. Een aantal mensen hebben het nog niet helemaal voor elkaar. Die zijn 
eigenlijk onderverzekerd. Ook dat staat al in het boekje, maar daar zijn nog geen reacties op 
gekomen. De vraag is of iedereen nog even naar zijn inboedel- en opstalverzekering kijkt om 
daar wat aan te gaan doen. Vorig jaar is op Frankendael een huisje in vlammen opgegaan. 
Dan praat je toch al gauw over € 35.000, =. Dat is een hoop geld. En als je dan voor €15.000, = 
verzekerd bent met € 2000, = inboedel dan kom je een heleboel geld te kort. Daar graag 
aandacht voor, dat men dit toch eens goed gaat nakijken. Verder zijn de cijfers allemaal te 
lezen in het ALV-boekje die opgestuurd en digitaal beschikbaar is..  

         e.  De jaarcijfers en het verslag financiële commissie:  
              6 onthoudingen en geen tegenstemmen 

f.   Goedkeuring begroting: 9 onthoudingen en 2 tegenstemmen 
g.  Vaststelling contributie, nog steeds hetzelfde als voorgaande jaren:  

9 onthoudingen en 1 tegenstem 
h.  Tarieven voor boetes en dergelijke: 6 onthoudingen en 3 tegenstemmen 
i.   Decharge penningmeester: 12 onthoudingen en geen tegenstemmen. 
j.   Resultaat onderhandelingen Gemeente: 3 onthoudingen en geen tegenstemmen. 
k.  Bekrachtiging Ledenraad: 14 onthoudingen en 14 tegenstemmen. 
l.   Kascommissie: 5 onthoudingen en 2 tegenstemmen. 

 
Gezien de 150 ingeleverde stembiljetten is de conclusie dat alle punten aangenomen zijn. 

 
3.     Bestuursverkiezingen: 

Daarbij zijn 2 bestuursleden aftredend. Mevrouw Marijke Kars en de heer Hans Simonis. 
Nieuwe bestuursleden: 
Als voorzitter is dhr. Theo Calis kandidaat en aangenomen met 4 onthoudingen en 2 
tegenstemmen 
Als vice-voorzitter mevrouw Tineke de Rijk met 6 onthoudingen en 2 tegenstemmen 
Als secretaris mevrouw Ria Geradts met 6 onthoudingen en 1 tegenstem 
Als penningmeester dhr. Alfred Kuiken met 5 onthoudingen en geen tegenstem 
Blijvend 2e penningmeester Herman Esveld 
Aftredend en herkiesbaar Frank Ligtvoet met 6 onthoudingen en 3 tegenstemmen 
Als algemeen bestuurslid dhr. André Kruk met 4 onthoudingen en 4 tegenstemmen 
Dit waren de verkiezingen en daarmee komt Hans aan het eind van zijn deel van de vergadering. 
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4.     Hans. Het is zeker niet altijd makkelijk geweest om alles goed te doen voor alle tuinders, maar 
alles moest goed zijn voor vereniging Linnaeus. Er waren momenten van lastige beslissingen 
waarbij rekening gehouden moest worden met het zoveel mogelijk dienen van de leden van 
Linnaeus. Niet alles zal 100% zijn geweest toch kijken Hans en het bestuur terug naar veel 
positieve gebeurtenissen. Het is leuk, inspannend, bij tijd en wijle lastig maar altijd inspirerend 
om verder te gaan. Alles naar eer en geweten, maar ook uw vragen houden het bestuur scherp 
en dat moet u blijven doen. Bedankt voor het gestelde vertrouwen in mij en dat ik samen met de 
andere bestuursleden dit mocht doen. Dan wens ik het nieuwe bestuur heel veel succes in de 
toekomst. Dan geef ik nu het woord aan de nieuwe voorzitter dhr. Theo Calis. 

Theo Calis geeft eerst het woord aan de aftredend voorzitter van de Ledenraad, Tineke de Rijk. 
Omdat het haar overgang is van voorzitter Ledenraad naar vice-voorzitter in het bestuur is dit 
haar laatste Ledenraadverslag.   
 
Tineke bedankt het bestuur voor de constructieve samenwerking.   De ledenraad heeft een 
adviserende functie maar als het spannend wordt kunnen ze de leden bij elkaar halen. Dat 
hebben ze de afgelopen bestuursperiode nooit hoeven doen. Tineke bedankt Hans voor zijn 
sociale vaardigheden en spreekt de hoop uit dat het nieuwe bestuur die ook ontwikkeld. We 
zitten met 317 mensen bij elkaar, houden allemaal van onze tuin maar zijn alle 317 behoorlijk 
verschillend. Om dat op één lijn te houden valt niet mee.  Marijke wordt bedankt voor alle 
dienende activiteiten die zij continue op de achtergrond deed.   

Jaarverslag Ledenraad 
Even in het kort iets over de ledenraad. Het is belangrijk voor iedere tuinder te weten dat we een 
ledenraad hebben. Het bestuur bestuurt de vereniging dagelijks en de ledenraad is er ook echt 
voor wat er onder de leden leeft. Daarom is het belangrijk om per vak een eigen 
vertegenwoordiger te hebben, want in elke ledenraadvergadering maakten we een rondje. Wat 
zie en hoor je in je vak. Ook zorgen voor de veiligheid. Er zijn nog maar een paar vakken zonder 
eigen vertegenwoordiger. We hebben er een paar nieuwe bij die heel enthousiast zijn en we 
hebben elkaar nodig. Als ik straks alleen maar in een kamertje zit te besturen en geen binding 
hebt met de leden dan zijn we niet goed bezig.   
Onder de taken van de ledenraad vallen de tuindiensten met werklijsten die opgesteld zijn door 
Groen & Water, met per ochtend ca. 25 mensen die het werk uitvoeren. Door Corona zijn die 
diensten anders ingedeeld en is het koffiedrinken komen te vervallen. Hopelijk komt dat 
binnenkort weer terug. Je komt elkaar dan weer tegen en kunt in groepjes met elkaar praten. Als 
we straks allemaal ingeënt zijn kan dat weer allemaal. 
Erg belangrijk is het onderhoud van het park. Als je rondloopt zie je al snel dat het nodig is om 
met zijn allen wat meer te gaan doen. Omdat Tineke samen met Frank in onderhandeling met de 
gemeente is en daar als belangrijk argument is gesteld dat de pacht niet zo extreem omhoog 
moet omdat we het park zelf onderhouden. Als dat niet aangetoond kan worden zal binnen een 
paar jaar de pacht behoorlijk omhoog gaan en er allemaal gemeenteambtenaartjes op 
shoveltjes rond gaan rijden waardoor we al ons mooie werk zien vernielen. Dat moeten we niet 
willen. We moeten met elkaar zorgen voor een mooi park. 
Een 2e taak van de ledenraad is de tuincontrole die we liever tuinronde noemen. Volgens de 
statuten heeft de ledenraad een controlerende taak om te kijken of de mensen hun tuin 
bijhouden. De tuin hoeft geen vast patroon te vertonen, maar de boel moet een beetje 
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bijgehouden worden en netjes blijven. Geen overhangende takken en vooral ook geen zevenblad 
waardoor de tuin van je buren vernield wordt, met ruzies van dien.  

Volgende week gaat er een ronde plaatsvinden. We gaan wat meer richting advies omdat jonge 
tuinders vaak wel wat willen maar niet precies weten hoe en wat. Hier laat ik de ledenraad bij, 
maar wil graag vertellen er trots op te zijn dat we in staat zijn geweest om samen met het 
bestuur een nieuwe taxatiecommissie en een nieuwe methode van taxeren te ontwikkelen 
waardoor we in een korte periode relatief veel huisjes hebben weten te verkopen wat met name 
belangrijk is omdat we voor de 317 tuinen er nu 300 mensen op de wachtlijst staan. Dit om aan 
te geven hoeveel mensen een tuin zouden willen.  Dat was mijn petje van de Ledenraad, die zet ik 
nu af en ik geef het woord aan onze nieuwe voorzitter Theo.   

Theo wil iedereen bedanken voor de nieuwe positie die het bestuur in mag nemen, met name het 
voormalig bestuur, oudere besturen en vooral ook de Vacaturekrant, de werkgroep rond de 
gemeenteproblematiek, de Leden die gestemd hebben en alle commissies. Zoals net al vermeld 
de Taxatiecommissie, de verkoopcommissie, Groen & Water, bijna te veel om op te noemen. En 
last but not least Frankendael en ook andere tuinparken. Dankzij al deze mensen in commissies is 
er weer meer perspectief dan vorig jaar. Dat betekent dat onderhoud van gebouwen, park en 
tuinen weer aangepakt kan worden. Er waren en er zijn veel bedreigingen. Corona, 
gemeentebeleid qua parken en windturbines en daarmee samenhangend de klimaatverandering 
en ecologische verstoring. 

We kunnen stappen zetten met onze aspirant leden en alle leden om te overleven in een 
veranderende wereld.  

Belangrijk daarvoor is dat we respect hebben voor elkaar, de planten en de dieren en elkaar geen 
overlast bezorgen, maar streven naar harmonie, naar eendracht. Door het bespreken van 
tegenstellingen kunnen we ze overbruggen. Dan zal er plezier zijn in tuinieren en het werk aan 
het park met zijn allen.  

Het nieuwe bestuur heeft tijd nodig om zich in te werken. Er wordt geconstateerd dat er heel veel 
regels zijn. We weten ook dat die er zijn om het tuindersleven voor iedereen fijn te houden. Soms 
knellen de regels, maar ze zorgen er steeds voor dat je overlegt met de buren of de 
vakvertegenwoordiger.  Houd respect voor elkaar.  

Die reglementen zullen we in de toekomst zeker onderzoeken en waar mogelijk bijstellen. Zoals 
bijvoorbeeld het bouwreglement wat we binnenkort gaan updaten.    

 Een goede buur is beter dan een verre vriend en daarbij denk ik ook aan Frankendael dat met 
velen maar ook met onze mensen krachtig heeft samengewerkt om tot een redelijk alternatief te 
komen. De vele plannen die in dat kader zijn langsgekomen en soms al verwezenlijkt zijn zullen 
ons bestaan in een positieve stroomversnelling brengen.  
Een goede vriend zei ooit tegen me:”alleen levende vis zwemt tegen de stroom in”, dus blijf 
opbouwend kritisch. Laten we het werk, wat ruim 92 jaar geleden is begonnen met zijn allen 
voortzetten. Nogmaals dank aan alle wegbereiders, ook de technische mensen, voor deze 
presentatie en ook voor het mogelijk maken van dit nieuwe bestuur. 

We gaan aan de slag! Het is tijd voor een feest, misschien op 30 juni.  
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5.     De nieuwe bestuursleden stellen zich voor. 
Alfred: Ik heb ook in het dagelijks leven een financieel beroep en ga me met plezier inzetten voor 
de vereniging. Herman blijft vooralsnog in het bestuur totdat er mensen zijn die de taken 
allemaal over nemen. Die mensen komen er binnenkort aan dus dat komt goed.  
Ria: Ik ben Ria Geradts en zit sinds eind 2011 op Fazant 14. Ik ga proberen het secretariaat 
draaiend te houden. 
Tineke: Ik ben Tineke de Rijk. Ik zit op Nachtegaal 5 sinds 2007 en ben in de loop van de tijd heel 
erg verknocht geraakt aan ons complex en onze volkstuinen. Ik vind het één van de mooiste 
parken die er zijn. Het afgelopen jaar ben ik met Frank heel druk bezig geweest om richting 
gemeente om voor elkaar te krijgen om als volkstuinpark te kunnen blijven bestaan. Dit hebben 
we mede voor elkaar gekregen door de steun van de tuinders. We hebben in het voorjaar een 
enquête onder de tuinders gehouden over de eerste nota van de gemeente. De reacties die 
daarop kwamen zijn behoorlijk belangrijk geweest om de onderhandelingen over de toekomst en 
waarschijnlijk zullen we ook in de toekomst een beroep op jullie doen om met ons mee te 
denken, want net als een bedrijf dat niet veranderd, als je als volkstuin niet veranderd ga je niet 
met de toekomst mee. Hoe weten we nog niet. Wel is het in ieder geval zo dat we niet, zoals in 
november voorgesteld werd, een idioot hoge pacht moesten betalen en is de pacht nog 
betaalbaar met maximaal € 30, = per jaar. Als we een contract krijgen zal dat voor 10 jaar zijn, 
dus we hebben toekomst. Daar draag ik graag mijn steentje aan bij.  
André: Ik ben André van der Kruk. Ik ben geïnteresseerd om mee te denken bij alle opstallen. Heb 
een klein beetje bestuurservaring als jong MKB-voorzitter voor MKB’ers uit Amsterdam. Ik heb 
een eigen ontwerpbureau en ga me bemoeien met het mooi maken van het oude Trefpunt om 
daar nieuw leven in te blazen in aankleding en verbeteringen. We hebben met zijn alle een mooie 
club hier op de tuin en als de zon schijnt zie je hoe een goeie sfeer er is. 
Theo: Even over mijn functie. In principe ben ik de voorzitter en hoop dat we met zijn alle een 
goed team zijn, dat we echt goed samenwerken en van elkaar weten wat er gebeurt. Ik ben tot 
deze groep gekomen omdat ik in de Ledenraad zat en in de Taxatiecommissie. Dat sluit ik bij 
deze af. Wat ik heel graag wil is de communicatie zo goed mogelijk te onderhouden. Dat zie ik als 
mijn neventaak. Daar gaan we aan werken. De bedoeling is om goed samen te werken met de 
leden.  

6. Vragen van leden: 
1. André: Er zijn te weinig tuinder die tijdens de tuindienst aan het onderhoud van het complex 
kunnen werken. Willen de bestuurder nadenken om de tuindienst ongeacht de leeftijd in te 
stellen? Eventueel in aangepaste vorm, partner vrijstellingen op te heffen en het einde van de 
tuindienst met de pensioengerechtigde leeftijd in te stellen. 
antwoord: We gaan erover nadenken. De gemeente wil naar de stad toe een grotere functie van 
het park. Niet alleen voor tuinders maar ook voor Amsterdammers/Weespenaren. We zijn ermee 
bezig de grens niet zo hard te laten zijn maar we willen het ook niet verplichten om oneindig 
door te moeten gaan. Het kunnen kleine dingetjes zijn, maar alle beetjes helpen. Je kunt daar lol 
in hebben en het park knapt ervan op. Vraag blijft verder nog even  onbeantwoord. 

2.    a. Realiseert het bestuur de kwetsbaarheid van de bescherming van de persoonsgegevens en 
daarbij de hoge boetes in het kader van ACG. 
Antwoord: Het toekomstig bestuur weet dat ze heel goed op moeten letten op de AVG-regels.  
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        b.  Bestuursleden en zelfs niet leden bezitten een moedersleutel met toegangscode die 
toegang geven tot alle gebouwen inclusief het Trefpunt en de bestuurskamer. Bij kwade wil heb 
je daarmee toegang tot privacygevoelige gegevens. 

Antwoord: Dat is natuurlijk een horrorscenario. We willen niet dat mensen misbruik maken van 
het vertrouwen. Belangrijk is om te weten dat we niet willen dat mensen die niet lid zijn sleutels 
hebben. Als mensen toegang moeten hebben tot een ruimte dan moet dat formeel met een 
bestuurslid die een sleutel heeft. We willen het hele sleutelsysteem weer eens goed oppakken. 
Dat betekent dat er een geactualiseerde registratie komt wie welke sleutel heeft. Toevoeging 
Tineke: Ik weet van het vorige bestuur dat m.n. Ankie heel druk is bezig geweest met de nieuwe 
privacywetgeving en dat we wat dat betreft met de ledengegevens goed omgaan en dat we die 
goed afgeschermd hebben. Dat betekent inderdaad dat we moeten zien te voorkomen dat men 
bij wijze van spreken letterlijk bij de dossiers van de ledenadministratie kan komen, omdat men 
een moedersleutel heeft. Als voorbeeld: Ik ben de voorzitter van de Ledenraad en heb daardoor 
een sleutel van de ledenraadskamer en de vergaderruimte maar niet van de bestuurskamer. Ik 
zou niet graag willen dat de Linnaeus op die manier in de media naar voren komt, daar moeten 
we heel alert op zijn.  
Zijn er verder nog vragen onder de leden?    Geen vragen! 
 
Wij willen een vragenuurtje instellen, dat krijgt u nog te horen. Er is al een wekelijks spreekuur, 
maar dit kan eventueel via Zoom, maar in feite willen wij hiermee zeggen dat we toegankelijk 
willen zijn. Dus laat uw stem horen en blijf opbouwend kritisch.  

Er zijn in totaal 150 stembiljetten ingeleverd waarvan er 28 ongeldig verklaard zijn. Dat is van de 
317 stemgerechtigden vrijwel de helft. We streven ernaar om eind oktober een nieuwe ALV te 
hebben, hopelijk in een normale ruimte, maar anders weer op deze manier. We streven er ook 
nog naar om eind juli weer eens een keer een knalfuif te organiseren. Daar zult u zeker van 
horen, want we zijn eraan toe. Hopelijk zijn de maatregelen rond de pandemie dan zodanig zijn 
dat dat mogelijk is. Zijn er nog andere vragen? 
Geen vragen, dan sluit ik hierbij deze vergadering af.  

Agendapunt 3. Mededelingen en binnengekomen stukken 

Bijlage 1: Procedure “zorg- en probleemtuinen” 
Deze procedure geeft invulling aan de taak van ledenraad en bestuur om toe te zien op de juiste 
naleving van statuten en reglementen.* 
Hierbij wordt een onderscheid gemaakt tussen waar de ledenraad voor verantwoordelijk is en 
waarvoor het bestuur. 
De ledenraad is verantwoordelijk voor de jaarlijkse controle aan de hand van een lijst met punten 
inzake zowel het tuinonderhoud als de staat van het huisje en eventueel de schuur/kas. Dit conform 
een procedure tuincontrole** en met als basis het Tuinreglement. 
Als zaken niet conform afspraken of reglement zijn. Dan worden met individuele tuinders afspraken 
gemaakt hoe het een en ander aangepakt en verbeterd kan worden. 
Als dit niet tot voldoende resultaten leidt kan men in de categorie zorgtuin belanden. Dan valt men 
nog steeds onder de verantwoordelijkheid van de ledenraad. Mocht er dan vervolgens alsnog te 
weinig gebeuren tav de geconstateerde punten dat wordt de zorgtuin een probleemtuin die direct 
onder de verantwoordelijkheid van het bestuur valt. 
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Onderscheid zorg- en probleemtuinen. 
 
A. Zorgtuinen 
Zorgtuinen zijn tuinen die door de vakvertegenwoordiger in de ledenraad als zorgelijk zijn 
aangemeld omdat er onvoldoende wordt voldaan aan de verplichtingen conform de statuten en 
reglementen. Dit wordt aan de hand van een puntenlijst (die openbaar bekend is) geconstateerd 
tijdens de tuinronde. De ledenraad c.q. de vakvertegenwoordiger kan echter tot de conclusie komen 
dat er redenen zijn voor het tijdelijk in gebreken blijven bijvoorbeeld door gezondheid en/of 
persoonlijke problemen. Eenieder krijgt in principe een tweede kans. Er dienen dan wel afspraken 
gemaakt te worden over wat en op welke termijn er aangepakt gaat worden. 
Komt men deze niet of onvoldoende na , reageert men niet op verzoeken en/of aanmaningen dan 
kan de ledenraad beslissen om de tuin als probleemtuin aan te melden bij het bestuur. 
 
B. Probleemtuinen 
Probleemtuinen vallen onder de directe verantwoordelijkheid van het bestuur. De eigenaar van een 
dergelijke tuin wordt na aanmelding door de ledenraad in een formele brief door het bestuur 
verzocht een afspraak te maken en te overleggen hoe het een en ander aan te pakken. Mocht dit 
niet of onvoldoende tot resultaten leiden dan kunnen er boetes gegeven worden. Drie boetes zijn 
redenen voor een voordracht tot royement aan de ALV. De tuinder kan in overleg met het bestuur 
ook beslissen het huisje en tuin ter taxatie/verkoop aan te bieden. 
Tot slot: deze werkwijze is in overleg tussen de ledenraad en bestuur in 2021 vastgesteld. 
 
Namens de ledenraad: Antoinette Jaegers, voorzitter ledenraad Volkstuinvereniging Linnaeus 
Namens het bestuur: Theo Calis, voorzitter bestuur Volkstuinvereniging Linnaeus 

*Zie o.a. statuten art. 8.b: 
“Naleving naar letter en geest van de door het bestuur binnen de kring van haar bevoegdheden 
gegeven voorschriften en aanwijzingen omtrent inrichting en onderhoud van tuinen en opstallen, 
alsmede het verlenen van toegang tot zijn tuin aan het bestuur en/of betreffend leden ledenraadslid 
met het oog op formulering en naleving van deze voorschriften en aanwijzingen”. 
 
**De tuincontrole procedure 
1. In mei vindt een eerste tuincontrole. Dat betekent dat de vakvertegenwoordigers in 
tweetallen de tuinen per vak gaan controleren. De vakvertegenwoordigers doen dat niet in 
hun eigen vak. De controle gebeurt op basis van een puntenlijst gebaseerd op het tuinreglement. 
Deze lijst is openbaar. 
Iedere tuinder ontvangt vervolgens de lijst terug met mogelijk zaken waar wat aangedaan 
moet worden. De tuinder heeft dan twee weken de tijd om hier wat aan te doen. 

2. Twee weken na de eerste tuinronde wordt een vervolg controle gedaan door dezelfde 
vertegenwoordigers als die van de eerste ronde. Mochten de afspraken/toezeggingen niet 
of onvoldoende zijn nagekomen dan krijgt de tuinder nog een keer twee weken. In overleg 
met de vakvertegenwoordiger kan er besproken worden op welke termijn het een en ander 
wel zal lukken en wat de plannen verder zijn. Onderhoud aan het huisje kan bijvoorbeeld 
doorgegeven worden aan de bouwcommissie die kan adviseren. 

3. Mocht er na twee weken niets of nauwelijks gebeurd te zijn dan wordt de tuin opnieuw 
bekeken door de vertegenwoordigers, samen met een lid van het bestuur. Vervolgens kan 
besloten worden dat de tuin onder de categorie probleemtuin valt.  
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Agendapunt 4. Contributieverhoging: voorstel € 25,-- voor 2022  

In 5-jaarlijkse stappen wordt de pacht door de gemeente verhoogd tot 95ct per m2 incl. indexering 
De eerste stap begroten we nu op € 25,--. 
Uw contributie voor 2022 wordt daardoor € 510,--  
 

Agendapunt 5. Bestuursverkiezingen en bekrachtiging nieuwe ledenraadsleden:  

Harm Snel voor bestuurslid ICT  

Mijn naam is Harm Snel en ik hou van apparaten en zingen. Sinds 2012 
hebben we een huisje op vak Pelikaan. Samen met Ankie, Anita en Adu 
doe ik steeds meer ICT-klussen voor de vereniging en bestuur Omdat het 
tijd is de ICT-zaken beter te organiseren, mede i.v.m. de vernieuwing van 
Linnaeus op alle fronten, wil ik op verzoek van het bestuur die taak graag 
aansturen. 

Stemming verkiezing: Harm Snel 

 
Ledenraad per oktober 2021 
 

 

 
Stemming bekrachtiging nieuwe ledenraadsleden:  
Lucia Lindhout, Jan Oomkes, Roy Amanh, Lies Opdam en Liesbeth Joordens 
 
 
 
 
 

Albatros A18 JanKees Nagelkerke
Buizerd B1 Antoinette Jaegers
Condor C13 Machteld Modderman

C13 Ron van Groen
Duinpieper D17 Lucia Lindhout
Ekster E8 Jan Oomkes
Fazant F1 Roy Amanh
Geelgors G24 Martine Miedema
Havik H19 Sharon Esveld

H17 Anita Haak
Kraanvogel K25 Peter Wijnands
Leeuwerik
Merel M17 Ineke Slebos
Nachtegaal N8 Lies Opdam

N2 Liesbeth Joordens
Ooievaar O17 Edith Willems
Pelikaan P19 Louis van Laar
Reiger R8 Frans van Alst
Sperwer S3 Catharina Boot
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Agendapunt 6. Stemming aanpassingen Bouwreglementen versie ‘21  
Nieuwe bouwreglementenboekje separaat in Nieuwsbrief opgenomen. 

Agendapunt 7. Voorstel pilot gebruik licht mechanisch gereedschap en aggregaten; aanpassing 
artikel vier van het tuinreglement 

Het bestuur stelt, mede op advies van de ledenraad, voor om in het nieuwe seizoen van 2022 een 
proef te starten met verruiming van de tijden om met licht mechanisch elektrisch gereedschap te 
werken en om aggregaten te gebruiken. 

Kort samengevat houdt de huidige regeling in dat van 1 april tot 1 oktober dit niet toegestaan is, 
tenzij er toestemming van het bestuur is. Dit met uitzondering van de dinsdag- en zaterdagmorgen 
tussen 9.00 -12.00 uur. 

In de praktijk blijkt men zowel in het voor- als najaar bij bijvoorbeeld het opknappen van het huisje 
en het willen schuren van het houtwerk hierdoor in de knel te komen. In september is het bijvoor- 
beeld nog wel vaak mooi weer en kan er geschilderd worden. Idem voor het voorjaar. Ook worden de 
ochtenden van 09.00-12.00 als krap ervaren. 

Het bestuur doet om deze reden het voorstel tot de volgende proef: 

o Vanaf 1 april tot 1 mei 2022 is het mogelijk om met licht mechanisch gereedschap te werken 
en aggregaten te gebruiken tussen 10 en 16.00 uur 

o Op dinsdag, vrijdag en zaterdag van 1 mei tot 1 september 2022 is dit toegestaan van 09.00 
13.00 uur 

o Vanaf 1 september 2022 tot 1 april 2023 is dit eveneens toegestaan. 

De proef zal in het najaar van 2022 in overleg met de ledenraad geëvalueerd worden. Dit kan dan 
leiden tot aanpassing van het tuinreglement. 

Opmerking:  
De ledenraad is niet unaniem maar adviseert positief. 
Zij maakt hierbij de volgende voorbehouden en opmerkingen: 

• Er moet altijd rekening gehouden worden met medetuinders; zij mogen hiervan geen hinder 
ervaren (communicatie en overleg vooraf vereist!) 

• Het gebruik mag niet langdurig zijn (uren achtereen) 
• Gebruik uitsluitend tussen 10.00 en 16.00 uur 
• Voorkeur om één dag “geluidloos” te houden bv. Zondag 
• Na één jaar evalueren 

 

Agendapunt 8. Bekendmaking procedure rond de renovatie van terras, exterieur, interieur van ’t 
Trefpunt door André  

Met indicatieve planning en begrotingen. Oproep voor deelname aan werkgroep 

 

Agendapunt 9. Rondvraag en sluiting 


